

PHILATHEK - Verlagsauslieferung für Sammlerkataloge

PHILATHEK Verlagsauslieferung

Stanley Gibbons Southern Balkans (Albania, Bulgaria, Greece and

Preis pro Einheit (Stück): €64.00

Stanley Gibbons Southern Balkans (Albania, Bulgaria, Greece and Macedonia) Stamp Catalogue 1st Edition 2019

Stock Code: R1434-19

This new catalogue provides a comprehensive priced listing of the stamps of the Southern Balkans; Albania, Bulgaria, Greece and Macedonia. Prices have been thoroughly revised throughout by leading experts in the field.

Key Features

Prices have been thoroughly revised by leading experts in the field

Revised version of the International Philatelic Glossary

Specimen stamps for Bulgaria, Eastern Roumelia and Greece now included.

SPECIMEN stamps are now listed and priced.

A helpful guide included to aid the collector in using the catalogue

Contact details are provided for societies

Detailed Contents/Countries Covered

The Stanley Gibbons Southern Balkans Catalogue is the only catalogue published in English which covers all the stamp issues of the Southern Balkans in a single volume. It is a detailed and highly informative catalogue, ideal for any collector who specialises in the stamps of this area.

Information is provided at the beginning of each country, covering history, early stamp issues and currency changes, this information is designed to aid the collector in identifying their stamps and also to provide an historical reference for the stamp listings.

Apart from the stamps of the current issuing countries, the Stanley Gibbons Southern Balkans Catalogue covers a number of other areas of interest:

Greek Occupation of Albania

Saseno (Italian Occupation)

Eastern Roumelia and South Bulgaria

Epirus

Balkan War Issues
British Field Office in Salonica
Italian Occupation of Corfu
Italian Occupation of Corfu and Paxos
Italian Occupation of Cephalonia and Ithaca
Italian Occupation of the Ionian Islands
German Occupation of Zante
Castelrosso
Crete
French Post Office on Crete
Italian Post Office on Crete
Dodecanese Islands
Thrace
New issue listings updated as follows:

Albania - to December 2018
Bulgaria – December 2018
Greece – December 2018
Macedonia – December 2018

Südbalkan (Albanien, Bulgarien, Griechenland und Mazedonien) Briefmarkenkatalog 1. Auflage 2019
Bestellnummer: R1434-19

Dieser neue Katalog bietet eine umfassende Preisliste der Briefmarken des südlichen Balkans. Albanien, Bulgarien, Griechenland und Mazedonien. Die Preise wurden von führenden Experten auf diesem Gebiet gründlich überarbeitet.

Hauptmerkmale

Die Preise wurden von führenden Experten auf diesem Gebiet gründlich überarbeitet

Überarbeitete Version des International Philatelic Glossary

Musterstempel für Bulgarien, Ost-Roumelia und Griechenland sind jetzt enthalten.

Mustermarken sind jetzt aufgelistet und kostenpflichtig.

Eine hilfreiche Anleitung, die dem Sammler bei der Verwendung des Katalogs hilft

Die Kontaktdaten werden für Gesellschaften angegeben

Detaillierte Inhalte / Länder abgedeckt

Der Stanley Gibbons Southern Balkans Catalogue ist der einzige in englischer Sprache veröffentlichte Katalog, der alle Briefmarkenausgaben des Southern Balkans in einem einzigen Band abdeckt. Es ist ein detaillierter und sehr informativer Katalog, ideal für jeden Sammler, der sich auf die Briefmarken dieses Gebiets spezialisiert hat.

Zu Beginn jedes Landes werden Informationen bereitgestellt, die die Geschichte, frühe Briefmarkenausgaben und Währungsänderungen abdecken. Diese Informationen sollen dem Sammler bei der Identifizierung seiner Briefmarken helfen und auch eine historische Referenz für die Briefmarkenlisten liefern.

Neben den Briefmarken der aktuellen Emissionsländer deckt der Stanley Gibbons Southern Balkans Catalog eine Reihe weiterer Bereiche von Interesse ab:

Griechische Besetzung Albaniens
Saseno (italienische Besetzung)
Ost-Roumelia und Südbulgarien
Epirus
Fragen des Balkankrieges
Britische Außenstelle in Saloniki

Italienische Besetzung von Korfu
Italienische Besetzung von Korfu und Paxos
Italienische Besetzung von Kefalonia und Ithaka
Italienische Besetzung der Ionischen Inseln
Deutsche Besetzung von Zante
Castelrosso
Kreta
Französische Post auf Kreta
Italienische Post auf Kreta
Dodekanesische Inseln
Thrakien
Neue Ausgabenlisten wie folgt aktualisiert:

Albanien - bis Dezember 2018
Bulgarien - Dezember 2018
Griechenland - Dezember 2018
Mazedonien - Dezember 2018

Quelle: Verlagsinfo

[Lieferanteninformation](#)

Kundenrezensionen: Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben.
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben.